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ZÁPIS č. 09/2024 

zo zasadnutia komisie pre verejný poriadok pri MsZ Brezno konaného dňa  14.11. 2024  na 

Mestskom úrade Brezno 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny, ktorá tvorí neoddeliteľnú súčasť zápisu  

 

 

Členovia komisie: 

Predseda komisie:  Erik Duhan 

Členovia komisie:  Viliam Hláčik, pplk. Mgr. Ján Vojtko, Július Obernauer, Beáta 

Ďurindová, Igor Muco 

 

Sekretár komisie:  PhDr. Katarína Zaňáková 

 

Ospravedlnený:    Ing. Jozef Brveník 

 

Neprítomný/neospravedlnený:    
  

Ostatní prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

Komisia bola uznášaniaschopná  

 

 

Rokovanie viedol:  Erik Duhan, predseda komisie pre verejný poriadok (ďalej len 

„komisia“). 

 

 

Program:  Program porady bol doručený na pozvánke, na návrh prítomných členov 

komisie bol program porady zmenený a doplnený a to nasledovne: 

 

 

1. Otvorenie 

2. Kontrola plnenia uznesení komisie 

3. Podnet p. Zibrínovej na susedovcov Gemzických vo veci nahusto nasadených 

vysokých stromov pri hraničiacom pozemku/plote 

4. Podnet p. Krutela na Útulok Tuláčik vo veci narúšania občianskeho spolunažívania 

neustálym štekotom psov 

5. Rôzne  

6. Záver 

 

 

Číslo spisu: Brezno 

4/2024-33 15.11. 2024 
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Bod č. 1/ 
Otvorenie 

Výjazdové zasadnutie komisie otvoril predseda Erik Duhan a privítal všetkých prítomných, 

ktorých oboznámil s programom zasadnutia. 

 

Bod č.  2/  
Kontrola plnenia uznesení komisie 

Uznesenie č. 03/2024 zo dňa 04.04. 2024 nesplnené. 

Ostatné uznesenia splnené. 

 

Bod č. 3/ 
Podnet p. Zibrínovej na susedovcov Gemzických vo veci nahusto nasadených vysokých 

stromov pri hraničiacom pozemku/plote 

P. Zibrínová sa obrátila na komisiu so žiadosťou o vyriešenie susedských sporov so 

susedovcami Gemzickými, ktoré sa týkajú neudržiavaného pozemku, kde kríky a burina 

prerastá cez plot na pozemok p. Zibrínovej, čo im spôsobuje prácu naviac a najmä škody, 

ktoré vznikajú s nahusto nasadených vysokých stromov. P. Zibrínová doteraz vec riešila 

upozornením o vysporiadanie problémov ale neúspešne.  

Členovia komisie na tvare miesta prešetrili predmet sťažnosti, kde urobili fotodokumentáciu 

súčasného stavu. Rodina Gemzická pre nápravu veci v priebehu týždňa čiastočne urobila 

poriadok na pozemku s čím bola sťažovateľka spokojná. Ostatné práce t. j. vytrhanie buriny 

zo spoločného plota a orezanie drevín, ktoré zasahujú na jej pozemok sťažovateľka súhlasí 

vykonať v jarnom období. Komisia skonštatovala, že sporné vysoké stromy na pozemku 

rodiny Gemzickej nijakým spôsobom nerobia škodu tak, ako to uviedla p. Zibrínová. 

 
K uvedenej sťažnosti komisia prijala uznesenie č. 15/2024. 

 

Bod č. 4/ 
Podnet p. Krutela na Útulok Tuláčik vo veci narúšania občianskeho spolunažívania 

neustálym štekotom psov 

P. Krutel sa obrátil na komisiu so sťažnosťou na porušovanie verejného poriadku a pokojného 

spolunažívania na ul. Nábreží Dukelských hrdinov a to hlukom – štekotom psov z útulku 

Tuláčik. Ďalej p. Krutel uviedol skutočnosť, že dobrovoľníci, ktorí venčia psov prechádzajú k 

brehu Hrona cez koľajnice a v ich blízkosti sa zdržiavajú v rámci venčenia a výbehu psov. 

Komisia na tvare miesta za prítomnosti p. Krutela a ostatných obyvateľov si ozrejmila 

skutočnosti podania sťažnosti. V čase šetrenia spozorovala, že v blízkosti koľajníc 

dobrovoľníci venčili psov na brehu Hrona pričom prechádzali cez koľajnice a tým sa 

potvrdilo tvrdenie p. Krutela.  

Problematika štekotu a hluku bola viackrát riešená mestom Breznom, taktiež na komisii 

verejného poriadku v roku 2018 a nedávno na MsZ. Pri tejto príležitosti p. Duhan, predseda 

komisie vysvetlil prítomným zámer útulku Tuláčik, ktorý bol predložený a memorandom 

podpísaný na zasadnutí MsZ dňa 18.09. 2024. OZ útulku Tuláčik odkúpilo nehnuteľnosti, 

v ktorých budú chovať psov, aby bol eliminovaný štekot psov. Tieto nehnuteľnosti budú 

stavebnými úpravami prispôsobené novým štandardom tak, aby spĺňali všetky predpoklady 

pre chov psov v obytnej lokalite. 

Uvedené skutočnosti p. Krutel s obyvateľmi NDH zobrali na vedomie.  

 
K uvedenej sťažnosti komisia prijala uznesenie č. 16/2024. 
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Bod č. 5/ 
Rôzne  

P. Obernauer, člen komisie navrhol, aby sa komisia začala bližšie zaujímať a zaoberať 

návrhmi novej Parkovacej politiky mesta Brezno tak, aby mala dostatok času pripomienkovať 

prípadné nedostatky.  

 

Bod č. 6/ 
Záver 

Po prerokovaní bodov programu predseda komisie poďakoval prítomným za účasť a o 17:00 

h. ukončil zasadnutie komisie.  

 

 

 

 

 

Podpis        Podpis    

Erik Duhan                                  PhDr. Katarína Zaňáková          

predseda komisie                                                                   sekretár komisie 


